
Rada Miasta Wisła
Sesja RM

Protokół nr IV/2019
IV Sesja w dniu 28 lutego 2019
Obrady rozpoczęto 28 lutego 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:30 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Obecni:

1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Rafał Skurzok
11. Jan Szalbot
12. Andrzej Szalbót
13. Bronisław Szalbót
14. Sławomir Wantulok
15. Mirosław Wójcik

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych na sesję, 
stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i przeszedł do kolejnego 
punktu porządku obrad.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany)
Burmistrz  Miasta Tomasz Bujok poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 4 projektów uchwał, 
które były omawiane na komisji wspólnej  w dniu 26 lutego:

a) w sprawie: zmiany Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok stanowiącego załącznik do uchwały nr II/31/2018 Rady Miasta Wisła 
z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok

b) w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządów Osiedli na terenie miasta Wisła

c) zmieniająca uchwałę XL/559/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie 
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

d) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na gruncie gminnym

Głosowano w sprawie:
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

3. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 31 stycznia 2019 roku

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu i poprosił o  
przyjęcie protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Miasta Wisła z dnia 31 stycznia 2019 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, 
Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

4. Wystąpienie zaproszonych gości

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski serdecznie powitał Pana Jana Krzoka oraz Pana 
Andrzeja Molina i poinformował, że nastąpi wręczenie Złotej Odznaki Honorowej "Za Zasługi 
dla Województwa Śląskiego", która jest przyznawana przez Sejmik Województwa Śląskiego. 
Nagrodę dla Pana Jana Krzoka  Prezesa Związku Pszczelarzy w Wiśle wręczył Radny 
Województwa Śląskiego Andrzej Molin, który poinformował, że jest to decyzja sejmiku zeszłej 
kadencji, ale wręczenie nagrody następuje dzisiaj. Pan Andrzej Molin  podziękował Panu Janowi 
Krzokowi za wieloletnią działalność i złożył życzenia wielu lat dalszej działalności, dużo 
satysfakcji i zdrowia.  Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, który  podziękował 
za zaangażowanie i dołączył do życzeń zdrowia oraz życzył kolejnych "perełek" które będą 
mogły przejmować  obowiązki w Związku Pszczelarzy w Wiśle. W dalszej kolejności do głosu 
przeszedł Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski - pogratulował odznaczenia i również 
podziękował za zaangażowanie i życzył dużo zdrowia. Do tych wszystkich wypowiedzi odniósł 
się sam laureat, który serdecznie  podziękował za wyróżnienie. Powiedział, że ta nagroda jest dla 
niego bardzo cenna i oznajmił, że pszczelarstwo nie jest w Polsce doceniane. Poprosił radnych 
żeby pomyśleć  i  zrealizować ścieżkę edukacyjną na temat pszczół w Wiśle, gdyż  pszczoły są 
zagrożone wyginięciem i trzeba koniecznie je  ratować. Pan Jan Krzok  poprosił o możliwość: 
prelekcji dla dzieci z wiślańskich przedszkoli oraz zaproponował żeby wrócić do tradycji sprzed 
lat a mianowicie do wspólnych spotkań z radnymi.  

Laudacja stanowi załącznik nr. 2 do protokołu.
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Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok i spytał Radnego Wojewódzkiego 
Andrzeja Molina o ewentualną przebudowę linii kolejowej- czy jest szansa na przebudowę bo 
przetargi wyszły dużo powyżej możliwości finansowych. Andrzej Molin poinformował, że 
decyzje jeszcze nie zapadły, a sam składał interpelacje o zwiększenie środków na to zadanie. 
Zasugerował o wystosowanie pisma do Marszałka Województwa lub do Ministerstwa 
Infrastruktury z prośbą o nierezygnowanie z remontu naszego odcinka.  Do tego odniósł się 
Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, który zgodził się że trzeba próbować pukać do różnych drzwi. 
Jeżeli chodzi o przebudowę linii kolejowej poinformował, że dzisiaj będzie miał okazję spotkać 
się z Burmistrzami i Przewodniczącymi Rad Gmin Powiatu Cieszyńskiego i porozmawiać o tym, 
gdyż jest to nasza wspólna sprawa.  Następnie głos zabrał Radna Barbara Kędzior i poprosiła 
żeby w ramach  pisma do Kolei, podziękować za remont  wiaduktu na ulicy Wspólnej, gdyż  
wiadukt jest wyremontowany, mieszkańcy są zadowoleni.  Radny Bronisław Szalbót  zapytał 
Radnego Wojewódzkiego Andrzeja Molina co ze zmianą nazwy Województwa Śląskiego 
o której było ostatnio głośno. Pan Andrzej Molin poinformował, że temat ten ciągle wraca, sam 
jest ostrożny co do zmiany nazwy województwa, ale  uważa że jest to bardzo ważny temat.

5. 

Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła

Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał Burmistrz Miasta Tomasz Bujok.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu

Przewodniczący Rady Miasta podziękował za udział w sesji zaproszonym gościom i przeszedł do 
kolejnego punktu porządku obrad.

6. 
Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji

Sprawozdanie Przewodniczącego komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku 
Publicznego stanowi załącznik nr 4 do protokołu

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 5 do protokołu

Sprawozdanie przewodniczącej Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw społecznych stanowi załącznik nr  
6 do protokołu

Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu

Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Komisji Kultury, Turystyki , Promocji i Sportu 
stanowi załącznik nr 8 o protokołu

7. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła

Sprawozdanie odczytał Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do protokołu

8. Sprawozdanie z działalności MOPS za 2018 rok

Głosowano w sprawie:
Sprawozdanie z działalności MOPS za 2018 rok. 
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Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała  IV/61/2019  stanowi załącznik nr 10 do protokołu

9. Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na terenie Miasta Wisła w latach 2016-2025 za rok 2018
Głosowano w sprawie:
Sprawozdanie z realizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na terenie Miasta Wisła w latach 2016-2025 za rok 2018. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr IV/ 62/2019 stanowi załącznik nr  11do uchwały

10. Miejscowy Plan Zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru Wisła- Kubalonka

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski  poinformował, że temat został omówiony na 
komisjach połączonych przez projektanta i zapytał Burmistrza Miasta Wisła Tomasza Bujoka czy są 
jakieś zagrożenia związane z inwestycją i czy nie będzie poślizgu  w związku z organizacją 
mistrzostw świata które mają się odbyć na Kubalonce. Burmistrz Miasta Tomasz Bujok odpowiedział, 
że uchwała ta była podejmowana na wniosek Centralnego Ośrodka Sportu, Polskiego Związku 
Narciarskiego oraz  Polskiego Związku Biatlonowego w celu dostosowania tego obiektu do 
wymogów teraźniejszych tak aby móc rozgrywać imprezy na najwyższym poziomie. My jesteśmy już 
gotowi, natomiast Burmistrz nie jest w stanie powiedzieć czy inwestycja jest zagrożona.

Głosowano w sprawie:
Miejscowy Plan zagospodarowania Przestrzennego dla obszaru Wisła- Kubalonka. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
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Uchwała nr IV/ 63/2019  stanowi załącznik nr 12 do protokołu

11. Podjęcie następujących uchwał:

a) zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr IV/64/2019   stanowi załącznik nr  13 do protokołu

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019

Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr IV/ 65/2019   stanowi załącznik nr 14  do protokołu

c) w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (14)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Roman Cieślar

Uchwała nr IV/ 66/2019 stanowi załącznik nr  15 do protokołu

d) w sprawie podjęcia działań zmierzających do zawarcia umowy o współpracy z Miastem Ustroń
Głosowano w sprawie:
w sprawie podjęcia działań zmierzających do zawarcia umowy o współpracy z Miastem Ustroń. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr IV/ 67/2019  stanowi załącznik nr 16 do protokołu

e) w sprawie sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wisła oraz 
określania granic obwodów tych szkół

Głosowano w sprawie:
w sprawie sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Wisła oraz określania 
granic obwodów tych szkół. 

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (11)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr 
Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
PRZECIW (1)
Bronisław Szalbót
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Roman Cieślar, Tadeusz Pilch, Rafał Skurzok

Uchwała nr IV/ 68/2019 stanowi załącznik nr 17 do protokołu

f) w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/79/95 Rady Miasta Wisła z dnia 29 listopada 1995 roku 
w sprawie utworzenia Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/79/95 Rady Miasta Wisła z dnia 29 listopada 1995 roku 
w sprawie utworzenia Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Wiśle. 

Id: 73E707B3-221A-4881-ADD1-BBC73045B43E. Uchwalony Strona 6



Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała IV/69/2019 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

g) w sprawie zmiany uchwały Nr IX/117/2007 Rady Miasta Wisła z dnia 28 czerwca 2007 r. 
w sprawie określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przekazywania.

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr IX/117/2007 Rady Miasta Wisła z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie 
określenia rodzaju świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz 
warunków i sposobu ich przekazywania. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Piotr Polok, Bronisław Szalbót

Uchwała nr IV/70/2019   stanowi załącznik nr 19  do protokołu

h) w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/236/2016 Rady Miasta Wisła w sprawie ustanowienia 
programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Wisła

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/236/2016 Rady Miasta Wisła w sprawie ustanowienia programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
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Uchwała nr  IV/71/2019 stanowi załącznik nr  20 do protokołu

i) w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/101/2015 Rady Miasta Wisła z dnia 25 czerwca 2015 r. 
w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela

Głosowano w sprawie:
w sprawie uchylenia uchwały Nr VIII/101/2015 Rady Miasta Wisła z dnia 25 czerwca 2015 r. 
w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Jan Szalbot, 
Andrzej Szalbót, Mirosław Wójcik
PRZECIW (2)
Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Stanisław Cieślar, Rafał Skurzok, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok

Uchwała nr IV/72/2019  stanowi załącznik nr  21 do protokołu

j) w sprawie zmiany treści Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok stanowiącego załącznik do uchwały nr II/31/2018 Rady Miasta Wisła 
z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2019 rok

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany treści Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2019 rok stanowiącego załącznik do uchwały nr II/31/2018 Rady Miasta Wisła 
z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz 
Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tadeusz Pilch, Jan Szalbot

Uchwała nr  IV/73/2019 stanowi załącznik nr 22do protokołu

k) w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządów Osiedli na terenie miasta Wisła
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Głosowano w sprawie:
w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządów Osiedli na terenie miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
Uchwała nr  IV/74/2019 stanowi załącznik nr 23 do protokołu

l) zmieniającą uchwałę XL/559/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji 
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Głosowano w sprawie:
zmieniającą uchwałę XL/559/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 26 kwietnia 2018 r. w sprawie emisji 
obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Sławomir Wantulok

Uchwała nr IV/75/2019 stanowi załącznik nr 24  do protokołu

m) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na gruncie gminnym

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na gruncie gminnym. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr 
Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

Uchwała nr IV/76/2019  stanowi ząłącznik nr 25 do protokołu

PRZERWA W SESJI -  15 MINUT
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12. 
Interpelacje i zapytania

Po przerwie Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski  przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad- interpelacji i zapytań. w punkcie tym jako pierwszy głos zabrał  Radny Zdzisław Pilch, który  
spytał o ulicę Tartaczną i Torfową,  których nie ma w nowym wykazie dróg przeznaczonych do 
remontu.  Burmistrz Miasta Tomasz Bujok poinformował, że w pierwszej kolejności będą 
remontowane drogi z wcześniejszego wykazu 2015-2018, a dopiero potem te z wykazu na 2019-2022.  
Jeżeli będzie dofinansowanie na drogi z planu 2019 -2022 to w pierwszej kolejności one będą 
realizowane. Burmistrz stwierdził, że droga ta nie jest w aż tak złym stanie technicznym.

Następnie Radny Rafał Skurzok zapytał o ograniczenie do minimum wjazdu na Plac Hoffa- czy są już 
jakieś działania podjęte oraz spytał  o inwestycje na ulicy Bukowej- czy gmina interweniuje 
w stosunku do wyjeżdzających tirów z placu budowy , które zostawiają całe błoto na drodze. 
Burmistrz poinformował, że jeżeli chodzi o wjazd do centrum to są już pierwsze ustalenia w związku 
z tym podjęte. Na ulicy Bukowej codziennie  jest Straż Miejska  i wystawia mandaty.

W następnej kolejności Radny Roman Cieślar zapytał o ulice Cieslarów, która jest w złym stanie 
technicznym, ale jest nieuregulowany stan prawny- czy coś w związku z tym jest zrobione. Burmistrz 
Miasta Tomasz Bujok odpowiedział, że są tam dwa odcinki nieuregulowane i faktycznie jednym 
właścicielem jest chyba kompania węglowa, i miasto  chce uregulować pod względem 
własnościowym ten odcinek. Postępowanie utknęło na poziomie wojewody, który nie jest w stanie 
stwierdzić kto jest prawnym następcą kompani węglowej i od kogo bylibyśmy w stanie przejąć ten 
odcinek drogi.

Radna Barbara Kędzior spytała czy miasto otrzymało już promesę na drogi.  Burmistrz odpowiedział, 
że jeszcze nie ma informacji ze strony województwa.

Radny Andrzej Szalbót zapytał o energię odnawialną, jak wygląda sprawa solarów i fotowoltaiki 
w Wiśle. Burmistrz odpowiedział, że wniosek o dofinansowanie dalej leży w ocenie w Urzędzie 
Marszałkowskim. Obecnie trwa wymiana na piece gazowe, do 15 marca trwa termin składania 
wniosków. Burmistrz zachęca do wymiany na piece gazowe i do składania wniosków.

Radny Rafał Skurzok zapytał jak sprawa z odwiertem geotermalnym na terenie Kamieniołomu, czy 
coś  w tym temacie się tam dzieje. Burmistrz odpowiedział ze obecnie nic się nie dzieje, w marcu 
porozmawiamy na ten temat na komisjach.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Centrum Grażyna Pruska zadała pytanie o wzmożony ruch 
przy dworcu, czy już jest określony termin udostępnienia go podróżnym, oraz czy  są przygotowane 
na dworcu pomieszczenia  dla takiej organizacji jak Towarzystwo Miłośników Wisły. Burmistrz 
odpowiedział, że termin otwarcia dworca jest uzależniony od uporządkowania terenu na zewnątrz. 
Uroczyste otwarcie przed weekendem majowym. Jazda po dworcu- będą wyznaczone miejsca na 
postój, oraz miejsca parkingowe, nie będzie możliwości wjazdu na peron. Góra budynku ma być 
przeznaczona na funkcjonowanie różnych wiślańskich organizacji.

Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 3 Wisła Jawornik Aniela Niemczyk poprosiła, żeby mieć na 
uwadze ulicę Nową, która ma stan prawny uregulowany a jest w bardzo złym stanie technicznym. 
Burmistrz odpowiedział, że ulica Nowa jest ujęta w planie modernizacji dróg.

Radna Alicja Pilch spytała czy byłaby szansa postawienia lustra na koronie zapory. Burmistrz 
odpowiedział, że tak sprawa jest w toku. Następnie Radna Alicja Pilch przekazała prośbę od Dyrekcji 
Szkoły w Czarnym o postawienie tablicy informacyjnej przed szkołą, gdzie można podpiąć 
ogłoszenia. Burmistrz obiecał,  że zajmie się sprawą. Kolejno Radna Alicja Pilch zapytała,  czy jest 
prawdą,  że od marca zostaną zlikwidowane połączenia do Czarnego.  Burmistrz odpowiedział, żę 
gmina ciągle dofinansowuje i zwiększa dopłaty do transportu, ale  przewoźnik może  z dnia na dzień 
złożyć korekty połączeń. Burmistrz stwierdził, żę sytuacja komunikacyjna w powiecie jest fatalna 
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i dotyczy to nas wszystkich, jest to temat bardzo ważny. Dla gminy, posyłając dwa dodatkowe 
autobusy do Czarnego czy Jurzykowa w którym jadą dwie osoby jest to bardzo kosztowne 
i nierentowne, ale równocześnie jest to temat niezrozumiały dla mieszkańców.  Ostatnio  temat 
transportu  był omawiany na Związku Komunalnym Gmin Powiatu Cieszyńskiego.  Na dzień 
dzisiejszy jest to plotka uspokaja Burmistrz. Następnie radna Alicja Pilch  poinformowała, że na  
ścieżce  edukacyjno ekologicznej  w Czarnym są  rozsadzone po zimie  kubły na śmieci i poprosiła 
żeby uporządkować teren. Burmistrz zapewnił, że  w najbliższych dniach ktoś tam się zjawi  
i uporządkuje teren. Kolejny problem,  który poruszyła Radna to ogromne dziury na drogach 
w Czarnym. Burmistrz poinformował, że  remonty cząstkowe będą przeprowadzone w miesiącu  
maju.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski odniósł się do  bulwersującej sprawy- 
stanowiska Rady Miasta  Skoczowa odnośnie zarzucanych nam insynuacji  że miasto Wisła dopłaca 
za mało do dróg powiatowych, a miasto Skoczów   czuje się pokrzywdzone, bo  dopłaca 50%. 
Przewodniczący ma prośbę żeby to zdementować i przypomnieć miastu Skoczów które dostało bogaty 
majątek od powiatu- szkołę, a miasto Wisła nie dostało nic. Przewodniczący stwierdził, że  jeżeli ktoś 
dostaje profity to jest to właśnie miasto Skoczów.  Burmistrz Miasta Wisła Tomasz Bujok odrzekł, że  
trzeba to wyjaśnić bo przez poprzednie cztery lata do każdej inwestycji  powiatowej  Gmina Wisła 
dopłacała w wysokości 50%. Dodatkowo co zimę Miasto Wisła wydaje z bieżących środków na 
odśnieżanie dróg powiatowych, gdzie inne gminy powiatu nie mają tego problemu. Burmistrz również 
przyznał, że zabolała go ta wypowiedź. Jest to informacja nieprawdziwa.  Burmistrz ma nadzieję, że 
sobie to wyjaśnimy.

13. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania

Przewodniczący poinformował, że w punkcie tym nic nie mam i przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad.

14. Komunikaty i informacje

Głos zabrała Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 1 Grażyna Pruska, która przekazała następujące 
informacje:

1. w imieniu PTTK oddział Wisła jak również Gminy Wisła zaprosiła na 16ty w tym roku 
międzynarodowy rajd narciarsko pieszy ku  źródłom Wisły. Rajd odbędzie się 16 marca.

2. W imieniu Zarządu Osiedla Centrum i Nowej Osady zaprosiła wszystkich mieszkańców na kulig 
który odbędzie się 8 marca doliną Gościejowa .

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poprosił, (w związku z licznymi  informacjami 
o "Zjeździe Na Byle Czym" na portalach społecznościowych, które informują, o tej imprezie, ale 
nie informują o miejscu i terminie) ,  żeby zwracać  uwagę aby  takie informacje były przekazywane 
rzetelnie.

15. Wolne wnioski

Zastępca Przewodniczącego  Zdzisław Pilch odczytał pismo w sprawie wniosku  z ostatniej sesji do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich.

Następnie pytania zadawał  mieszkaniec Wisły Pan Leon Szklorz a odpowiadał Burmistrz Miasta 
Tomasz Bujok.
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Radny Jan Szalbot złożył wniosek o treści:

Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek o przeznaczenie 2 milionów zł w terminie do połowy roku w budżecie na 2019 rok na 
remonty dróg objętych planem modernizacji dróg. 

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Roman Cieślar, Barbara Kędzior, Jan Szalbot
PRZECIW (3)
Stanisław Cieślar, Zdzisław Pilch, Janusz Podżorski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (9)
Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Piotr Pinkas, Piotr Polok, Rafał Skurzok, Andrzej Szalbót, Bronisław 
Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik

16. Zamknięcie obrad sesji

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski stwierdził, że wniosek nie przeszedł, zaprosił na 
kolejne posiedzenie Rady Miasta Wisła w dniu 28 marca 2019 roku i zakończył posiedzenie sesji 
Rady Miasta Wisła.

 

Przewodniczący
Rada Miasta Wisła

Janusz Podżorski

 

Przygotowała Justyna Pilch

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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